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Protokół z VI Sesji Rady Gminy Świercze z dnia 26 marca 2015 r. 
      

W dniu 26 marca 2015 r. o godz. 10.00 w Urzędzie Gminy Świercze odbyło się VI 
posiedzenie Rady Gminy Świercze. Przewodniczący Rady Wiesław Adamiak powitał Radnych 
sołtysów oraz zaproszonych gości, stan radnych na posiedzeniu wynosił 15 osób na 15 
uprawnionych do głosowania (lista obecności radnych, sołtysów i zaproszonych gości 
stanowią załączniki nr 1,2,3 do protokołu). Na sali obecni byli także Wójt – Pan Adam 
Misiewicz, Skarbnik – Pani Anna Puchalska, Sekretarz Gminy – Pani Izabela Kiela oraz Pani 
Małgorzata Łubińska – prawnik.  
 

Przewodniczący odczytał porządek obrad, następnie Wójt zgłosił wniosek o pozostawienie 
pkt. 6 o treści „Przyjęcie uchwały w/s wyodrębnienia Funduszu Sołeckiego na 2016” rok oraz 
dopisanie pkt 12. o treści „Przyjęcie sprawozdania z realizacji zadań z zakresu wspierania 
rodziny i systemie pieczy zastępczej za 2014 rok”. 
Za przyjęciem wniosku Pana Wójta głosowało 15 radnych. Wniosek przyjęto jednogłośnie. 
Następnie Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Jerzy Dębski złożył wniosek o dopisanie pkt. 13 
w związku z posiedzenia Komisji rewizyjnej dotyczącej  przeprowadzenia kontroli odpadów 
na terenie naszej Gminy. Za przyjęciem wniosku głosowało 15 radnych.  Wniosek został 
przyjęty jednogłośnie. Przewodniczący odczytał poprawiony porządek obrad: 
 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie porządku dziennego sesji. 
3. Przyjęcie protokołów  z poprzednich sesji. 
4. Informacja Wójta o pracy w okresie międzysesyjnym i realizacji uchwał podjętych na 

poprzedniej sesji. 
5. Interpelacje radnych. 
6. Podjęcie uchwały w/s wyodrębnienia Funduszu Sołeckiego na 2016 rok. 
7. Podjecie uchwały w/s zmian w uchwale budżetowej Gminy Świercze na rok 2015. 
8. Podjęcie uchwały w/s dokonania zmiany  Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Świercze. 
9. Podjęcie uchwały w/s określenia szczegółowych warunków pomocy dla uzdolnionych 

uczniów w Gminie Świercze. 
10. Podjęcie uchwały w/s przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Świercze w 2015 r. 
11. Przedstawienie przez Kierownika Medical – West, Kierownika Gabinetu 

Rehabilitacyjnego oraz Kierownika Gabinetu Stomatologicznego informacji na temat 
dostępności usług medycznych dla mieszkańców gminy Świercze. 

12. Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny i systemie pieczy 
zastępczej z a2014 r. 

13. Protokół Komisji Rewizyjnej 
14. Odpowiedzi na interpelacje. 
15. Wolne wnioski. 
16. Zamknięcie obrad sesji. 

Następnie przystąpiono do głosowania porządku obrad z naniesionymi poprawkami, za 
jego przyjęciem głosowało 15 radnych, porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 
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Ad:3  
Przewodniczący poinformował o wyłożonych protokołach jeżeli nie będzie uwag to zostaną 
one przyjęte w proponowanej formie. 
 
Ad:4  
W dalszej kolejności Wójt przedstawił informacje o pracy w okresie międzysesyjnym:  
-przedstawił nowo wybranych na zebraniach sołeckich sołtysów.  
- poinformował o wpłynięciu odwołania Krajowej Izby Odwoławczej, na realizację zadania 
„Przeciwdziałanie wykluczeniu cyfrowemu na terenie Gminy Świercze” zostanie podpisana 
umowa z firma ITprojekt z Warszawy.  
- odbyły się dwa spotkania w sprawie drogi w Kościeszach, na jednym z nich Pan Balcerzak 
złożył deklarację że odda grunt bezpłatnie, natomiast na drugim spotkaniu  Wójt Gminy Gzy 
poinformowała, że iż nie ma zgody Pana Ceranowskiego na nieodpłatnie przekazanie gruntu, 
w związku z powyższym droga pozostaje w pasie drogowym takim jaki jest, 
- odbyło się spotkanie ze Starostą Pułtuskim oraz dyrektorami szkół gimnazjalnych na którym 
przedstawiono ofertę edukacyjna dla uczniów z kierunkami kształcenia w danym zawodzie 
(elektroniczne, gastronomiczne. Druga część spotkania dotyczyła budowy drogi Kałęczyn – 
Klukowo – Świerkowo, padła propozycja partycypacji w kosztach 50% gmina i 50% powiat, 
- został podpisany akt notarialny dotyczący działek w Brodowie, 
- odbyły się dwa spotkania w Pułtusku dotyczące działalności Zielonych Mostów Narwi, na 
jednym z nich padła propozycja zakończenia działalności grupy, na drugim spotkaniu walnym 
członkowie zajęli stanowisko aby grupa nadal funkcjonowała, 
Następnie W-ce Przewodnicząca odczytała realizację uchwał z IV Sesji Rady Gminy Świercze 
podjętych w  dniu 23 lutego 2015r.  
 
Ad:5 Interpelacje radnych: 
 
 - radny Jerzy Dębski: czy został przeprowadzony przetarg na dostawę kruszywa? 
- radny Ryszard Flont: droga od Kościesz do Sulkowa jest nieprzejezdna, należałoby zawieść 2 
wywrotki, 
- radny Zdzisław Sionek: droga Klukowo – Świerkowo czy jest szansa na poprawę poboczy? 
- radna Jadwiga Wiśniewska: jak wygląda sprawa odwodnienia na ul. Wesołej i w sprawie 
kruszywa ul. Parkowa,  
- radny Dariusz Ogniewski: czy są jakieś oszczędności z tytułu odśnieżania, jakie to kwoty i czy 
jest pomysł na ich zagospodarowanie? 
- radny Dariusz Siemborski: czy został zrobiony porządek z  prądem na ul. Długiej i czy Pan 
Wójt zdecydował już cos w sprawie bramek w Kowalewicach? Mostek jak się jedzie do 
winnicy w chwili obecnej zrobiła się tam dziura. 
Wójt udzielił odpowiedzi na interpelacje radnego Ogniewskiego, iż Gmina nie miała 
pieniędzy na odśnieżanie, zaplanowane było tylko 2 tys. Gdyby była zima to mieliśmy 
uruchomić rezerwę budżetową.  
 
Ad:6  
Przewodniczący poinformował, iż na komisji wspólnej zapadła decyzja o utrzymaniu 
funduszu sołeckiego na kolejny rok. Radna Hanna Kalinowska odczytał projekt uchwały, za 
przyjęciem odczytanej uchwały głosowało 15 radnych, uchwała została przyjęta 
jednogłośnie. 
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Przewodniczący zarządził 10 minutową przerwę. 
Po przerwie wznowiono obrady. 
 
Ad:7  
Informację dotycząca zmian w uchwale budżetowej przedstawiła Pani Skarbnik Anna 
Puchalska, wprowadzone zostają następujące zmiany: 
- zmniejsza się dochody bieżące budżetu w dz. 758 rozdz. 75801 o kwotę 38.903,00 zł ( 
zmniejszenie części oświatowej subwencji ogólnej) 
- zwiększa się dochody bieżące budżetu o kwotę 61.552,01 zł w tym: 
- dotacja w dz. 801 rozdz. 80103 na realizacje projektu "Wsparcie na starcie" w kwocie 
34.404,01 zł, 
- refundacja wydatków poniesionych na zatrudnienie pracowników w ramach robót 
publicznych w kwocie 24.600,00 zł dz. 750 rozdz. 75023; 
- zwrot niewykorzystanej w 2014 r. przez Gminną Bibliotekę Publiczną dotacji podmiotowej 
w kwocie 2.548,00 zł dz. 921 rozdz. 92116; 
- zmniejsza się dochody majątkowe o kwotę 8.500,00 zł w dz. 010 rozdz. 01042 dotacja na 
wyłączenie z produkcji gruntów rolnych zgodnie ze złożonym wnioskiem, 
- zwiększa się dochody majątkowe o kwotę 29.210,50 zł - dotacja na realizację projektu 
"Wsparcie na starcie" 
Wydatki: 
Dokonuje się przeniesień w wydatkach bieżących realizowanych w ramach funduszu 
sołeckiego wsi Gaj, Kowalewice Nowe, Ostrzeniewo. Wprowadza się zgodnie z uchwałą 
podjętą przez mieszkańców sołectwa Świerkowo , zmiany w przedsięwzięciach planowanych 
do realizacji w 2015 r. w ramach Funduszu soleckiego. 
Wprowadza się realizację zadania inwestycyjnego "Zakup i montaż wiaty przystankowej 
w Świerkowie" ( 4.500,00 zł),nie będzie realizowane zadanie "Oczyszczanie rowów przy 
drogach gminnych sołectwa . 
Ponadto w planie finansowym Urzędu: 
- zmniejsza się wydatki bieżące w dz. 750 rozdz. 75023 § 4170 o kwotę 16.000,00 zł; 
- zwiększa się wydatki bieżące o kwotę 172.289,49 zł z przeznaczeniem m.in. na: 
- opracowanie koncepcji modernizacji / przebudowy wodociągu w gminie Świercze z 
uwzględnieniem stacji uzdatniania wody w m.Klukówek ( 16.000,00 zł), 
- zakup usług - drogi gminne ( 7.000,00 zł), 
- wynagrodzenia osobowe pracowników Urzędu wraz z pochodnymi ( 96.812,79zł ), 
zwiększenie planu spowodowane jest zatrudnieniem w 2015 r. pracowników w ramach robót 
publicznych oraz niedoszacowaniem planu wydatków na wynagrodzenia w roku 2015, 
- realizację ( kontynuacja ) projektu "Wsparcie na starcie ( 42.926,70 zł - zakup wyposażenia 
i pomocy dydaktycznych); 
- wynagrodzenie trenera ( 8.550,00 zł). 
Nie będzie w 2015 r. realizowana inwestycja pn. " Budowa drogi gminnej we wsi Gaj„ ( 
160.000,00 zł). 
W styczniu złożony został wniosek o dofinansowanie ze środków związanych z wyłączeniem 
z produkcji gruntów 
rolnych inwestycji "Przebudowa drogi gminnej Nr 340516W we wsi Sulkowo gmina Świercze" 
( 86.500,00 zł). 
Na realizację - kontynuacja - zadania inwestycyjnego pn. "Organizacja placu zabaw przy 
szkole 
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podstawowej w Świerczach, Strzegocinie i Świeszewie" w ramach Programu Operacyjnego 
Kapitał Ludzki 2007- 2013 w wydatkach majątkowych zaplanowano kwotę 36.070,02 zł. 
W planie finansowym Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej: 
- zwiększa się wydatki: 
- w dz.852 rozdz. 85202 o kwotę 7.000,00 zł ( dofinansowanie pobytu mieszkańca gminy w 
DPS), 
- w dz. 852 rozdz. 85219 o kwotę 22.940,00 zł ( wynagrodzenia pracowników - 
niedoszacowany plan 22.400,00 zł , zakup usług zdrowotnych 540,00 zł). 
W planach finansowych szkół dokonuje się przeniesień wydatków ( zmniejszeń i zwiększeń) 
na ogólną kwotę 585.682,00 zł. 
Rozporządzeniem Ministra Finansów z dnia 16 grudnia 2014 r. zmieniającym rozporządzenie 
w sprawie 
szczegółowej klasyfikacji dochodów , wydatków , przychodów i rozchodów oraz 
pochodzących ze źródeł 
zagranicznych w dziale 801 "Oświata i wychowanie" dodano dwa rozdziały 80149, 80150 , w 
których klasyfikowane są wydatki związane z edukacją dzieci wymagających stosowania 
specjalnych metod nauki, uczęszczających do szkół i przedszkoli ogólnodostępnych. 
Ponadto zwiększa się plan finansowy wydatków Publicznej Szkoły Podstawowej w 
Strzegocinie o kwotę 500,00 zł w dz. 801 rozdz. 80103 § 4210. 
 
Wnioski z komisji odczytała radny Roman Kalinowski: „Komisje pozytywnie zaopiniowały 
projekt uchwały” Radny Siemborski opuścił salę narad. Pani Skarbnik odczytała projekt 
uchwały a następnie przystąpiono do jego głosowania. Za przyjęciem uchwały głosowało 13 
radnych, 1 z radnych wstrzymał się od głosu. Uchwała została przyjęta większością głosów. 
 
Ad:8 
Informacji na temat zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej przedstawiła Pani Skarbnik. W 
związku ze zmianami dokonanymi w uchwale budżetowej musimy doprowadzić do zgodności 
WPF z uchwałą budżetową. Do przedsięwzięć wprowadzamy nowe- stare zadanie „Wsparcie 
na starcie” jest to przedsięwzięcie któremu wydłużamy okres realizacji do 30.06.2015 r.  w 
związku z powyższym musi on znaleźć się w wykazie przedsięwzięć. Stanowiska komisji 
odczytał radny Sionek: „Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały”. Pani Skarbnik 
odczytała projekt uchwały, za jego przyjęciem głosowało 14 radnych, uchwała została 
przyjęta jednogłośnie. 
 
Ad:9 
Wójt poinformował, że w poprzedniej kadencji Rady Gminy Przewodniczący pomyłkowo do 
druku wysłał projekt uchwały. Poprzednio podjętą uchwałę należy uchylić i podjąć jeszcze raz 
w prawidłowej formie. Stanowiska komisji odczytała radna Małgorzata Wierncka: „Komisje 
pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały z prośbą o uzupełnienie w § 9 miejsca i osoby 
wręczające nagrody ”. Przewodniczący odczytał projekt uchwały, za jej przyjęciem głosowało 
14 radnych, uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 
Ad:10 
Na salę narad wrócił radny Siemborski.  
Program opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt 
uchwalany jest co roku. Powiatowy lekarz weterynarii oraz Towarzystwo Opieki nad 
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Zwierzętami wydali pozytywne opinię co do treści programu. Stanowiska komisji odczytał 
radny Jerzy Dębski: ”Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały”. Radna Hanna 
Kalinowska odczytała projekt uchwały, za jego przyjęciem głosowało 15 radnych, uchwała 
została przyjęta jednogłośnie. 
 
Ad:11 
Wójt przedstawił informacje ze spotkania które odbyło się w dniu wczorajszym, jako pierwsi 
podsumowali swoją prace przedstawiciele Wojskowej Przychodni Specjalistycznej w 
Legionowie, którzy świadczą usługi z zakresu stomatologii na naszym terenie . Przychodnia 
ma podpisany kontrakt od listopada na świadczenie usług z NFZ, na NFZ leczone są zęby od 1 
do 4 za pozostałe żeby trzeba dopłać,  ceny za usługi są różne, wahają się od 90,00 zł do 
160,00 zł . Na cenę przede wszystkim  wpływa materiał z jakiego są wykonywane plomby. 
Pani kierownik stomatologii powiedziała, że zależy im na stosowaniu materiałów najwyższej 
jakości aby pacjent nie wracał z tym samym zębem za rok. W chwili obecnej stomatolog 
zatrudniony jest na ½ etatu, przyjmuje 3 razy w tygodniu, kontrakty z roku na rok są coraz 
mniejsze. Na spotkaniu był również dr. Godlewski, poinformował on że podstawowa opieka 
dla mieszkańców gminy jest jak najbardziej zapewniona, wybudował on nowy budynek w 
którym chciał otworzyć gabinety specjalistyczne tj: ginekologia, okulistyka, neurolog niestety  
na składane dwukrotnie wnioski do NFZ otrzymywał on odmowę. W związku z powyższym 
napisaliśmy pismo do Dyrektora NFZ w sprawie zwiększenia kontraktów na świadczenie 
usług stomatologicznych oraz na gabinety specjalistyczne. 
Następnie Przewodniczący odczytał projekt pisma, za jego przyjęciem i wysłaniem głosowało 
15 radnych. Pismo o przedstawionej treści zostanie wysłane do NFZ.(załącznik nr 4 do 
protokołu) 
Przewodniczący zarządził 10 minutową przerwę. 
Po przerwie wznowiono obrady i przystąpiono do realizacji kolejnego punktu. 
 
Ad:12 
Informacje w sprawie realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny i systemie pieczy 
zastępczej przedstawiła Pani Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej – Magdalena 
Szulecka. W ośrodku zatrudniony jest jeden asystent rodziny, który objął swą pomocą w 
2014 roku 5 rodzin z terenu naszej gminy. Pomoc asystenta rodziny przeznaczona jest dla 
rodzin mających trudności opiekuńczo – wychowawcze. Pani kierownik przedstawiła zadania 
jakie realizuje w ramach swych obowiązków asystent rodziny.(załącznik nr 5 do protokołu) 
Rada zapoznała się i akceptuje  treść przedstawionego sprawozdania. 
 
Ad:13 
Protokół Komisji Rewizyjnej z dnia 19 lutego 2015 r w sprawie realizacji zadań w zakresie 
odbioru odpadów z gminy Świercze odczytał przewodniczący Komisji  - Jerzy Dębski, 
(załącznik nr 6 do protokołu). 
 
Ad:14 
Odpowiedzi na interpelacje: 
Wójt poinformował: 
- przetargu nieograniczonego na dostawę kruszyw nie będzie, wyślemy zapytania, 
 - na drogę Sulkowo – Kościesze zostanie dowiezione kruszywo, 
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- droga na Gotardy, trzeba sprawdzić gdzie są granice drogi i trzeba ją na pewno naprawić 
ponieważ jest uczęszczana, 
- droga Klukowo – Kałęczyn – Świerkowo – Wójt poinformował, że nie dodzwonił się ale będą 
one łatane, 
- odwodnienie na ul. Wesołej, dołki zostały wykopane woda obeschła, w tym tygodniu 
zostaną one zasypane i sprawa odwodnienia powinna zostać zakończona, 
- energia na ul. Długiej, liczniki zostały porozdzielane pozostała tylko przepisanie liczników na 
mieszkańców, 
- bramki będą zainstalowane natomiast mostek w Kowalewicach został już naprawiony, 
- obowiązek utrzymania chodnika należy do właściciela działki, 
- droga do Państwa Smolińskich, uzgodniliśmy z firmą ENBW z Nasielska, firma  dowiezie żwir 
a gmina wyrówna tę drogę, 
 
Ad:15 
Wolne wnioski: 
 - radny Dariusz Siemborski: Czy jest możliwość otrzymania przepustów? Przepusty można 
odkupić od gminy w cenie promocyjnej. 
- radny Dariusz Ogniewski: mieszkańcy Prusinowic dziękują za równiarkę, Pan Goździewski 
prosi o możliwość przywiezienia 2 przyczep na skrzyżowanie, 
- radna Hanna Kalinowska: czy jest szansa na bieżnię przy szkole? 
- radna Hanna Kalinowska: odniosła się do wpisu na facebooku, ktoś z nas to napisał, 
jesteśmy tu wszyscy i możemy porozmawiać? 
Na zapytanie odnośnie wpisu na facebooku odpowiedzi udzielił Pan radny Dariusz Ogniewski. 
 
Ad:16 
Przewodniczący zamknął posiedzenie VI Sesji Rady Gminy Świercze o godz. 14.04 
 
 
            
        Przewodniczący Rady Gminy 
             Wiesław Adamiak 
 
 
Protokół sporządziła: 
Agnieszka Dębska 


